
PRELOMNICA
Nikakor ni presenetljivo, da so delegati na

dvanajstem kongresu Zveze komunistov Jugo-
slavije največ pozornosti namenili ekonona-
skim problemom in težavam, kajti trenutna
gospodarska situacija je tako zapletena, da
moramo čimprej poiskati izhode, ki bodo pri-
vedli do gospodarske stabilizacije,

Veliko je bilo ocen, kaj je povzročilo se-
danje stanje in predlogov, kako in kje naj
iščemo izhode. Vsi so se strinjali, da samo-
upravljanje ni krivo za sedanje težave, zato
moramo naš nadaljnjl razvoj iskati z nadalj-
njim razvojem samoupravljanja. Delavec pa
bo lahko dober samoupravljalec le takrat, če
bo resnično razpolagal z rezultati svojega
dela, kar pa se doslej mnogokje ni dogajalo
in so namesto delavcev odločale razne po-
slovodne in politične strukture. S krepitvijo in
uveljavljanjem ekonomskih zakonitosti naj bi
dosegli, da bi bili samoupravljalci tudi eko-
nomsko stimulirani za svoje odločitve, s či-
mer bi v največji meri pripomoli k elimina-
ciji odločitev o gospodarskih vprašanjih iz-
ven združenega dela.

Pomembno tnesto so na kongresu posvetili
ekonomskim odnosom s tujino. Brez prodor-
nejšega vključevanja v mednarodne ekonom-
ske tokove ne bomo dosegli nadaljnjega raz-
voja, za to pa je potrebno predvsem pove-
čati produktivnost.

Kmetijstvo je tista gospodarska dejavnost,
ki lahko največ in najhitreje pripomore k
uravnoteženju naše plačilne bilance, zato

moramo tej dejavnosti. posvetiti več pozor-
nosti. Po treh desetletjih industrializacije bo
ocitno sedaj tudi kmetijstvo doživelo hitrejši
razvoj.

Zaposlovanje je eden izmed najbolj pere-
čih problemov in zato ni čudno, da je ta pro-
blem glasno odmeval tudi izza govorniških
odrov v beograjskem Sava centru. Poudarki
v razpravah so bili različni, a zdi se, da so
bili še najbolj realni tisti, ki so poudarjali,
da vsega naenkrat ni mogoče doseči: večje
produktivnosti, zmanjševanja administracije
in povečevanje zaposlovanja.

Odgovornost je bila beseda, ki se je ne-
dvomno največkrat ponpvila v centru Sava,
kajti brez nje ne bomo uresničili še tako
dobro zastavljenih načrtov. Pri zahtevah o
doslednem uveljavljanju odgovomosti so de-
legati poudarjali, da moramo odgovornost
uresničevati na vseh ravneh. SliSali smo tudi
ostre zahteve, da naj čez leto dni -skličemo
nov kongres, če ne bomo zadovoljni z ures-
ničevanjem sklepov kongresa.

Veliko lepih besed je bilo izrečenih na
dvanajstem kongresu ZKJ. Ce jih bomo tudi
uresničili v praksi, kar pa je naloga nas vseh,
bo dvanajsti kongres resnično prelomnica v
našein življenju.


